

General Directions

This test consists of 114 questions across two subjects, English Language Arts and Mathematics.

PART 1 — ENGLISH LANGUAGE ARTS
57 QUESTIONS

Reading Comprehension (ELA Rdg Comp): Questions 1–48

Revising/Editing (ELA Rev/Edit): Questions 49–57

PART 2 — MATHEMATICS
57 QUESTIONS

Questions 58–114

Planning Your Time

You have 180 minutes to complete the entire test. How you divide the time between the English Language Arts and Mathematics sections is up to you.

If you begin with the English Language Arts section, you may go on to the Mathematics section as soon as you are ready. Likewise, if you begin with the Mathematics section, you may go on to the English Language Arts section as soon as you are ready.

Be sure to read the directions for each section carefully.

When you finish a question, go on to the next, until you have completed the last question or run out of time.

Your score is determined by the number of questions you answer correctly. Answer every question, even if you may not be certain which answer is correct.

Don't spend too much time on a question you find difficult. Come back to it later if you have time.

If you complete the test before the test time (180 minutes) is over, you may go back to review questions in either section.

You must stay for the entire test period (180 minutes).

Consignes générales

Cette épreuve comprend 114 questions portant sur deux matières, l'anglais et les mathématiques.

PARTIE 1 - LANGUE ANGLAISE
57 QUESTIONS

Compréhension écrite (ELA Rdg Comp) : Questions 1-48

Révision/édition (ELA Rev/Edit) : Questions 49-57

PARTIE 2 - MATHÉMATIQUES
57 QUESTIONS

Questions 58-114

Gérer son temps

Vous disposez de 180 minutes pour effectuer l'ensemble de l'épreuve. La répartition du temps entre les sections « Langue anglaise » et « Mathématiques » est laissée à votre appréciation.

Si vous commencez par la section « Langue anglaise », vous pouvez passer à la section « Mathématiques » dès que vous êtes prêt(e). De même, si vous commencez par la section « Mathématiques », vous pouvez passer à la section « Langue anglaise » dès que vous êtes prêt(e).

Veillez à lire attentivement les consignes à chaque section.

Lorsque vous avez terminé une question, passez à la suivante, jusqu'à ce que vous ayez répondu à la dernière question ou que vous ayez épuisé le temps imparti.

Votre score est déterminé par le nombre de questions auxquelles vous répondez correctement. Répondez à toutes les questions, même si vous n'êtes pas certain(e) de la réponse à donner.

Ne passez pas trop de temps sur une question que vous trouvez difficile. Revenez-y plus tard si vous avez le temps.

Si vous terminez l'épreuve avant la fin de la durée impartie (180 minutes), vous pouvez revenir en arrière pour passer en revue des questions de l'une ou l'autre section.

Les candidats doivent rester pendant toute la durée de l'épreuve (180 minutes).